
Zirpisnica
zo zasaefnutia obecn6ho zastupitel'stva obce MarSol6-Ra5ov,

konan6ho dfia 13.8.2024 o 18.00 hod. v kanceliirii starostu obce Mar5ovii-Ra5ov

Starosta obce:

Pritomni poslanci:

Kontro16r obce:
Zapisovatel'ka:

Mgr. Milan Holjenifk

lng. Anna Stiskalovf
Anton Kres6fi
Ing. Patrik Koniar
Marian Klapiik
Mgr. Dagmar Karasovf
Ing. Viliam Janto5
Bc. Marek DaniZek

Ing. Elena Sutekovf
Mgr. Dagmar Karasovd

1) Otvorenie zasadnutia

Starosta obce Mgr. Milan t{oljendik privital pritomnych na zasadnuti obecneho zastupitel'stva
obce MarSov6-Ra5ov. ktord bolo zvoland pozv6nkou (priloha i. t te.,ito zdpisnice / v zml sle
zakona dislo 369/1990 Zb. o obecnom znadeni v zneni neskorSich zmir:n a doplnkov. s udanim
miesta. dasu a n6vrhom programu rokovania. KonStatoval. 2e na zasradnuti je pritomnych 7

poslancov" na zirklade doho je obecne zastupitel'stvo uzn6Sania schopnd. Starosta pritornn, m
oznamil. 2e zo zasadnutia bude vyhotoveny zvukovy zaznam. ktory bude zverejneny na u,eb

str6nke obce a tvori prilohu tejto z6pisnice. ( prilohu i 2. tejto zdpi.snice). Zitpisnica obsahuje
najd6leZitejSie inform6cie z rokovania. (Prezenind listinu tt'orI prfkthu i.3 tejto zapis.nicel

2. N{vrh programu zasadnutia:

1. Otvoreniezasadnutia
2. Navrh programu zasadnutia
3. Urdenie zapisovatel'ky. overovatel'ov z6pisnice a n6vrhovej liomisie
4. Kontrola uzneseni

5. VZN - nariadenie o zt:aznej casti Zmien a Doplnkov d.3 Uz:emneho pl6nu obce
Mar5ov6-RaSov

6. Ziadost'o odktipenie pozemku vo vlastnictve obce p. PavoI Vrabel
7. Ziadost'o zamenu pozemkov vo vlastnictve obce p. Marta Novotn6. p. Marcel

Tomanik
8. Navrh na zvy5enie platu starostu obce

9. Informdcie starostu

10. Diskusia
1 1. Schv6lenie uznesenia

12, Ztxer

1



Schvrilen_v pro gram zasadn utia :

l. Otvoreniezasadnutia
2. Navrh programu zasadnutia
3. IJrdenie zapisovatel"ky. overovatel'ov z6pisnice a n6vrhovej liomisie
4. Kontrola uzneseni

5. VZN nariadenie o zt:aznej casti Zmien a Doplnkov d.3 U:rernneho pl6nu obcc

MarSov6-RaSov

6. Ziadosi o odkupenie pozemku vo vlastnictve obce - p. Pavol Vrdbel
-:,7. Ziadost'o zamenu pozemkov vo vlastnictve obce p. Marta Novotnd. p. Marcel

Tomanik
8. N6vrh na zv1,Senie platu starostu obce

9. Inform6cie starostu

10. Diskusia
1 1. Schv6lenie uznesenia

72. Zixer

Obecnd zastupitel'stvo obce MarSovd- Roiov prijalo uznesenie

3. Urienie zapisovatel'a, overovatel'ov z6pisnice a ndvrhoverj komisie

Urdenie zapisovatel'ky: Mgr. Dagmar Karasov6
Urcenie overovatel'ov z6pisnice: Ing. Patrik Koniar. Ing. Anna Stiskalov6

Starosta obce navrhol zriadit' n6vrhov[r komisiu y zloLeni:
Marian Klapdik. Ing. Viliam Janto5

pri obsadeni navrhovej komisie nikto nemal n6mietky a starosta dal hlasovat'
Po prerokovani navrhla n6vrhov6 komisia prijat' uznesenie.

Obecnd Tastupitel'stvo obce Moriovti- Roiov prijalo uznesenie



4. Kontrola uzneseni

5. VZN - nariadenie o zi:ilznej iasti Zmien a Doplnkov i.3 Uzemn6ho pl6nu obce
MarSov6-Ra5ov

Starosta obce informoval. Ze podklady k tomuto bodu boli poslancom zaslane emailom
apoZiadal ich o vyjadrenie ich stanoviska k tomuto bodu

Poslanci nemali Ziadne nfvrhy ani pripomienky

Obecnd zastupitel'stvo obce Muriovti- Roiov prijalo uznesenie

6. Ziadost' o odkfpenie pozemku vo vlastnictve obce - p. Pavol Vr:ibel

Starosta obce informoval o Ziadosti Pavla Vr6bla o odkirpenie obecneho pozerlku
parcely registra ''C" p.d. 1 157 o v,v-mere 134 m2 , orna p6da . ktord je vo vlastnictve obce
v 111 za cenu 10.- Eur za 7m2 . Podklady k tomuto bodu boli poslancom zaslane emailom.

Poslanec Marian Klapdik v rozprave upozornil na to. Ze odpredaj tohoto pozemku sa

rieSil uZ v roku 2017 . kde Ziadost' BlaSkovei Katariny k odkLrpeniu dotknuteho pozemku
nebola schv6len6.

znenle s;plnene nesplnene

30124 Program zasadnutia x

31124 Urcenie zapisovatel'a. overovatel'o1..
n6vrhov6 komisia

x

32124 Vjrocn6 spr6va obce za rok 2023 x
33124 Vyrok auditora k rictovncj z6vierke

k 3 1 .1 2.2023 a Vyrodnej spr6ve obce za rok
2023

x

34124 Zdvere(,ny fcet obce MarSova-Ra5ov za rok
2023 + Odborne stanovisko kontrolora
k zal'erednemu [rctu obce za rok 2023

35124 N6vrh Pl6nu kontrolnej dinnosti hlavneho
kontrol6ra na druhi polrok 2024

x

36t24 Zdsad r-' hospodfrenia s maj etkom obce

Mar5ov6-RaSov

x

37124 ZruSovac e VZN (,.212024 x
38124 Inforntiic e starostu x
39t24 Diskusia x



Obdianka Dana Hal'amov6 sa infbnnovala za akti sumu b1. sa pozemok odpred6r,al a

podotkla. Ze aj ona aby rnala zaujem tento pozemok odkLipit'.

Hlavnri kontrolorka obce upozornila na to. 2e je potrebne zvaiit' a rozhodn[rt'. di obec

povaZuje tento pozemok za prebytodny alebo nie .je prebl,todny'. nakol'ko obec nTdZe

pred6vat' svoje majetok len v pripade. Ze ho povaZu.je za pretrl,todnf. Ak sa poslanci
zhodnu na tom. 2e obec pozemok vyuZivat'pre svoje potrebl netrude" m6Ze rozhodnutin,
OZ priiatim uznesenia rozhodnut'. 2e majetok ie prebl'todn,v a nirsledne sa moZe

rozhodn[tt'. akir formu prevodu. teda odpredaja v zmysl e Zdsad hospod6renia s n-rajetkom

obce pouZijit a akyrn sposobom by sa pozemok pred6val.

Poslanec Patrik Koniar navrhol vypracovat'vere.init v1,'zvu. Ze obec uvaZuje o tom. Ze

pozemok je pre obec prebl,todny a uvaZuie o jeho odpredaji.

Poslankyia Anna Stiskalor'6 podotkla. 2e v pripade scelor.'ania okolit-vch pozemkor, moZe

vznikn[rt' dostatocne vel'ky stavebnl, pozemok ak sa okolitl dotl<nuti vlastnici rozhodn[r
v tejto veci konat'

Dalej poslanci v rozprave hovorili o tom, Ze Pavol Vrdbel nie je vlastnikom Ziadneho
pozemku. ktory susedi s r.rvedenym obecnim pozemkom. Taktiejl poukazali na sumu 10.-

Eur za ml kton-i povaZuji za nedostatocnti. TieZ poukazali na dodrZiavanie cenovcj
mapy, ktor6 je uveden6 v Zdsaddch hospod6renia s majetkom otrce. V pripade dohody k
uznaniu majetku zaprebytocny a po dohode k jeho odpreda.ju je potrebnd vybrat' znalca
obcou z d6vodu poplatkov za vypracovanie znaleckdho posuLdku. TaktieZ hovorili o

moZnosti dat' pozemok do dlhodobdho prenajmu o dont v5atrr Ziadost' Pavla Vr6bla
nehovori. Navrhli zverejnit'verejnti vyzvu. di aj ini obcania nernaju zirujern v pripade
predaja o uvedenit parcelu a na zitklade z6ujmu obdanov pokradovat' v uvedenej veci.
Zhodli sa na tom. Ze uveden6 parcela registra "'C" p.d. 1 157 o vyrnere 134 m2 . orn6 poda.
je pre obec prebytodnd a bude zverejnenou vyzvou na predloZenie ponirk zo stranl
obdauov zisten6 cena prebytocn6ho majetku a n6sledne sa rozhodne o sp6sobe prevodu
- predaja v znysle Zdsad o hospod6reni s majetkom obce

Starosta obce po rozprave poslancov ozn6mil .Le na z6klade prijatdho uznesenia
poslancov obecndho zastupitel'stva bude odpovedat'na Ziadost' .Pavla Vrabla a zverejni
vyzvu po prijati uznesenia o prebytodnosti majetkur k odpreda.ju

Obecnd zastupitel'stvo obce Mariovti- RaSov prijalo uznesenie



7. Ziadost'o zfmenu pozemkov vo vlastnictve obce p. Marta Novotn6, p. Marcel
Tomanik

Starosta informova o Ziadosti Mafty Novotnei a spol. o zdmenu pozemkov . T6to Ziadost'
bola poslancom zaslan6 en-railom. Jedn6 sa o z6menu obecneho pozemku registra "C'' v
k[r Mar5o'v'ap.(.231916 o vymere 106 m] vedendho na LV d. 1 ako z,astayanaplocha a
nddvorie vo vlastnictve obce. za podiely na pozemku ku Mar5ovii . registra ''E'' p.d. 2322

o celkovcj vyn-rere 582m2 vedeneho na LV (..1644 ako ostatn6plocha. V pripade.Ze by,

zamena pozemkov nebola moZn6. chceli by uvedeny pozemol< odkfpit' do osobndho
vlastnictva.

Podl'a predloZeneho GP by sa parcela p.d. 231916 registra 6'C" o vlrnere 106 mr
rozdelila nasledovne :

Novotn6 Marta - novovzniknuta p.d. 231916 o vymere 36 mr

Tomanik Marcel novovzniknut6 parcela p.d. 2319/8 o vymere 64 m2

JantoS Viliam - novovzniknut6 parcela p.c. 2319 9 o vymere 6 mr

vymenou za podiely na pozemku ku Mar5ov6 . registra 668" p.c. 2322 o celkovej
vymere 582m2 vedendho na LV a. 1644 ako ostatn6 plocha o v1ir1s1s'

Tomanik Marcel - 25.50 ml

Tomanik Du5an - 12 m)

Tomanikov6 Anna 16.8 mr

Spolu vySka podielov zarcd. Tomanikov[r - 54,3m2

Novotn6 Brigita - za Martu Novotn[r 6.7 m2

Spolu celkovd zfimena vymeny 6l m2

Hlavna kontrol6rka obce uviedla a pouk6zala na skutodnost'. 2e je potrebnd si urdit'
priority a strategickd ciele. na zaklade ktorych je moZnd akceptovat'aj ine kriteria (nielen
rovnost' v1,mery zamierianych parciel s poukazom na ich vyuZitie a plnenie funkcie) a

teda prijat'moZnost' zameny pozemkov aj o rozdielnej vymery,. pokial"bl' to bolo pre obec

vyhodnd pri men5ej vymere naplnit' strategicke ciele a riei;enia. plne v stilade so

Zdsadami hospod6renia s majetkom obce.

Zdmenou pozemkov by obec ziskla viicSi podiel v parcele" ktorii je pri obecnom pozemku
a sl[rZi ako pristupov6 cesta aj do Sportovdho are6lu. Nakol'ko na ,)asti obecneho pozemku
sa pl6nuie vybudovat'zberny dvor. potreba vlastnickeho prava obce v uvedenej parcele
je vel'mi d6leZit6. do povaZuje obec zazdsadne aZ nevyhnutnd opatrenie.

Poslankyia Anna Stisklovd pouklzala na sr-idasnd podiely obce v uvedenej parcele vo
)\'\'sl(e /) m-



Poslanec Marek DaniZek pouk6zal na to. 2e na zasadnuti obecneho zastupitel'stva mali
byt'pritomne osoby. ab.v to poslancom vl,svetlili.

Poslanec Patrik Koniar navrhol uveden[r vvmeru vo v{Ske 61 m] zamenit' a ostatnir

vymeru vo vyike 45 m2 doplatit'.

Starosta obce pouk6zal na strategicky vyznam vlastnictva obce r,,ur,'edenej parcele z

dlhodobeho hl'adiska rozvoja obce. Navrhol aby si z6ujerncovia o zdmenu pozemkov

medzi sebou vysporiadali vlastnicke vzt'ahy a potom obec prijmr: potrebnd rozhodnutie
k d al5iemu postupu k z6mene pozemkov

Hlavn6 kontrol6rka obce odporudila ^ aby zitujemcovia upresnili vy'rnery. odporudila
poslancom schv6lit' zamer zameny pozemnov po usporiadani ichL vlastnickych vzt'ahov a

pomerov" upresnit'vymery s predloZenim n6vrhu celeho mechanizmu zdmeny. Podotkla.
Ze e5te by bola moZnost'darovania pozemkov obci za fdelom r,,vrovnania podielov.

Obecnd sstupitel'stvo obce Mariovti- RuSov prijalo uznesenie

8. Nfvrh na zvylenie platu starostu obce

N6vrh na zvy5enie platu predloZil starosta obce. Pouk6zal na svoju pr6cu podas trvania
svojho volebndho obdobia . v1,jadril sa Ze je to na poslancoch obecneho zastupitel'sta ci
mu bude plat zv1,Seny alebo nie. Podal piit'projektov na zvel'adenie obce. z toho zatial"

boli dva tispe5ne. Pouk6zal na stav obecnych objektov v akonr ich prevzal na zadiatku
volebneho obdobia. Zfdastiuje sa v5etkych akcii a Ziada poslancov v pripade 2e mu navrl'r

na zvy5enie platu neschvalia o uvedenie d6vodu predo mu nechc,ir plat navy5it'.

Poslanec Anton Kresrii sa vyjadril. 2e v tomto rokur uZ bol starostovi plat
zvySeny.

Starosta odpovedal. Ze zvySenie platu bolo zo zakona a nie na z6klade rozhodnutia
poslancov obecndho zastupitefstva

Poslankyfia Anna Stiskalovf pouk6zala na cenu pr6ce l,ttorir zni$;a

zamestn6vatel'. ktor6 mesadne dini 4284.85 Eur. Pri zvySeni platu starostuobce o 10o/o

by naklad.v obce boli vo vySke 5 141 .82 ELrr Vzhl'adom k tomu. ako sa darovalo s

rozpodtom na zadiatku roka. za mia nie .

Poslanec Patrik Koniar sa spytal starostu di zakladnl, plat vo vySke 3160.- Eur je
pre neho nedostaduirici .Myslf si Ze na podet obyvatel'ov je plat dostatodny. Mal t[ dest'

prejst' sa po dedine. dedina je v katastrof6lnom stave. opitall sa aj l'udi a oni sa ho

opytali Le za co chce p6n starosta zvy5it' plat. Nevidi dOvod na zvy5enie platu. potrebuje

sa kaZde euro v rozpodte a v dedine je tol'ko veci. tol'ko investicii. Ze nevidi d6vod na

zvy5enie platu platu a tych 5 000,- Eur sa minie v dedine za jeden den .Za mria

zvySovanie nie a je to odvaha dat'tam tento bod programu. Nad r6rnec platu su starostovi
prep6cane cestovnd n6hrady.



Poslankyila Dagmar Karasov{ , stidastny zakladny plat je dani 5t6ton-r a je pre

vSetkych starostov rovnaky'. NavySenie z6kladneho platu starostovi obce schv6leneho
poslancami obecndho zastupitel'stva by bolo ocenenim ieho pr6ce vo vykone funkcie
starostu obce

Poslanec Marek Daniiek, pouk6zal na to. 2e sa na :sch6dzi vyt'ahuj[r same

negativa. pripomenul za akych okolnosti odch6dzala byva16 starostka .kaZdy si obhajuje
svoje z6ujnt.v. starosta robi pre obec" pozastavujeme sa na vec:iach. ktore n6s r,'racaj[r

stale spiit'. Je za primerane zv1,Senie platu

Poslanec Viliam Janto5, uviedol. 2e plat by sa mohol zdvihnirt'. ale nie teraz. mali
by sme pockat'na irspe5nost'projektov. Ludia potrebuj[r vidiet'. 2e sa r,, dedine nieco deje"

zdvihli sme im dane. ked'l'udia uvidia, Ze s[r vidiet'vysledky trak budu spokojnejSi. So

zvy5enim platu by' sme mali podkat'do buducej sch6dze z rn6jho pohl'adu ano. ale aby
sme najsk6r nieco spravili

Poslanec Marian Klapiik je za men5ie zvySenie. ale nes;kdr. starosta nad r6mec
hodin str6vi na akci6ch. ale e5te by som podkal, alebo menSie navySenie

Obiianka Margita Kresfiovri sa informovala o tom akd projekty boli schvdlend do

sa tyka obce. nie sri to aZ take vel'ke projekty, do sa t1"ka nalady obdanov. je skutocne
pravda,Ze nesthlasia so zvy5enim platu.. Nevidia, Ze by bol nejak, pokrok. obec

potrebuje d'alSie veci. nielen akcie na ihrisku.T6to obec bude st6le sto rokov za opicami?
Stat dat starostom nadpriemernd platy za ich pr6cu

Dalej mali poslanci pripomienky k poloZkovitdmu rozpodtu obce zarok 2023. pouk6zali
na precerpanie poloZk,v - odmeny poslancov

Obecnd zastupitel'stvo obce Mariovri- Raiov hlasovolo o ndvrhu na zviinie platu
sturostu obce s nasledovnim vlsledkom

Hlasovanie :

K bodu rokovania: Navrh na zvVSenie platu starostu obce

za (menovite) : Bc Marek DaniZek" Mgr. Dagmar Karasov6

proti (menovite): Ing. Patrik Koniar. Ing. Viliam Janto5. Ing Anna Stiskalov6. . Anton
Kres6i

zdrZali sa (menovite): Marian Klapdik

K predmetn6mu bodu rokovania nebolo prijat6 uznesenie



9. Informicie starostu

odchadza VO - svietidla s[t v havarijnom stave. bude do zimy potrebn6 vjmena
viacerych svietidiel

STO - ukondenie dinnosti ( sprdva tvori prilohu zdpisnice)

zapis do kroniky obce za rok 2023 bol poslancom dorudenj emailom
( zapis tvori prilohu z6pisnice)

podnet poslanca Patrika Koniara k har,'arijndmu stavu zribradlia na ceste 1/61
( fotodokument6cia tvori prilohu z6pisnice)

odstr6nenie n61etov1'ch drevin na vstupe do obce smerom od Plevnika

dodatok k zmluve od flrmy T+T a.s. na navySenie poplatkov :za uloZenie odpadov

-dopravne ihrisko v Sk6lke bude realizovat' firma do konca prazdnin. nakol'ko
svo.ipomocne sa to nedokdZe zrealizovaL'

Ziadost' obdanov z MarSovej o orezanie lip pri miestnej llon.runik6cii . z dovodu
pada.i[cich suchyh kondrov do dvorov

osadenie defibrilatora pri vstupe do vojenskeho utvaru na po;zemku Ladislava
Ondru5a s ieho povolenim z ddr,'odu rozmiestnenia obecnych kamier. aby bol pod
kontrolou. Obec je povinn6 za5kolit' person6l k obsluhe

11. Diskusia

Poslanec Anton Kresfil

- kto bude robit' opravl, vytlkov na miestnych komunik6ciach

- informadny system SMS roz5irit'o zverejriovanie pozv6nky ner zasadnutie obecneho

zastupitel'stva

Poslankyila Anna Stiskalov{

- n6vrh na prisediaceho okresndho stidu Zllina - RuZena SuSlikova
- poSkodene detske ihrisko.je potrebn6 oprava, alebo brig6da

Poslanec Marian Klapiik

- k oprave detskeho ihriska je potrebny certifik5t
- drobnd opravy na ihrisku m6Ze previest'
- vyskyt vretenic pri zvonici



Oblianka Dana Hal'amovf
Upozornila na nehor6zne mnoZstvo t'aZkych kami6nor,. ktord prechadzajti okolo iei
domu. do prien'ryselneho are6lu , poSkodzujti cesty. cesty neboliL na to stavand. Pri ceste

m6 umiestnen[r plynovir pripojku . upozoriuje na to. Ze mdZe dojst' k poSkodeniu

plynovej pripolky

Obiianka Margita Kresfiovf
Ako pokraduje zo strany obce likvid6cia diernej skladky odpadu nad cestou p.(.212.
Kotrol6rka obce

K odmen6m poslancov - v odmen6ch je zahrnut6 aj odn'rena zdstupcr.r starostu obce

Starosta obce

Dia 31.8.2024 bude na ihrisku akcia Ukonienie leta. ktorir organizuje obec v spolupraci
s DHZ a MO JDS . navari sa gul"irs a o obderstvenie aj formou opekadkl' bude postarand.

Bude to akcia pre deti a rodidov na ukondenie pr6zdnin. Pre deti bude pripraveny skakaci
hrad. s[rt'aZe a bude sa premieat' kino. PoZiadal poslancov o pornoc pri organizovani
akcie

I 2.Schvf lenie uznesenia

13. Zdver

Na z6ver starosta obce podakoval poslancom a obdanom za fidast'a ukondil zasadnutie.

Zasadnutie OZ MarSova - RaSov bolo ukondene o 19.55 hod.

Zapisala: Mgr. Dagmar Karasovd

Overovatelia z6pisnice: Ing. Anna Stiskalov6

Ing. Patrik Koniar

Starosta obce: Mgr. Milan Holjendik


